

《单词百科:osteoporosis是什么意思?osteoporosis怎么发音?osteoporosis的解释和用法》

英语单词osteoporosis是什么意思?osteoporosis怎么读?osteoporosis怎么发音?简答网为您整理了osteoporosis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



osteoporosis怎么读

osteoporosis的读音:[, ɒstiəʊpəˈrəʊsɪs]

osteoporosis的意思

1、n.[医]骨质疏松症;

osteoporosis的双语例句

1、 This can help prevent a host of unwanted conditions, such as osteoporosis, arthritis, and high cholesterol.

这可以帮助防止许多不想要的情况, 如骨质疏松症, 关节炎, 高胆固醇.

2、Osteoporosis from androgen deprivation therapy in prostate cancer treatment.

骨质疏松症的雄激素剥夺治疗前列腺癌的治疗.

3、Cage layer fatigue is a type of osteoporosis.

笼养蛋鸡疲劳症是骨质疏松症的一种类型.

4、To evaluate the curative effect of nasal spray of salmon calcitonin on primary osteoporosis.

目的评价鲑鱼降钙素喷鼻剂治疗原发性骨质疏松症的疗效.

5、To explore the therapeutic effect and mechanism of Jiangu granule (JGG) on postmenopausal osteoporosis.

目的探索健骨 冲剂 对绝经后骨质疏松症疗效的作用机制.

6、Objective : To investigate the efficacy of Radix Ginseng on osteoporosis.

目的: 探讨人参对骨多孔症的作用.

7、Kefir can prevent osteoporosis when fortified isoflavone and calcium . Kefir soy milk also.

强化钙、大豆异黄酮于开菲尔中,赋予开菲尔预防骨质疏松等功能.

8、Low level levels of vitamin D can lead to rickets and osteoporosis.

低水平的维他命D能导致像软骨病和骨质酥松症等疾病.

9、This paper summarizes the relationship between periodontitis and post menopausal osteoporosis including the medicine therapy.

本文就绝经后骨质疏松症及其治疗药物与牙周炎的关系做一综述.

10、Osteoporosis , the thinning of bone, is a common problem as people, especially women, get older.

骨质疏松症,骨肉稀疏, 是常见的疾病, 尤其是年纪大的女人.

11、Today, Jill still goes skiing. But now she takes medicine to protect against osteoporosis.

今天, 吉尔还是去滑雪, 但她现在已经服用治疗骨质疏松症的药物了.

12、Steroidal hormones are often used in prevention and treatment of osteoporosis.

甾体激素常用于骨质疏松症的防治.

13、Scholars discuss blood stasis much in primary osteoporosis, and do not pay attention to stagnant blood.

原发性骨质疏松症, 中医学者多从血瘀论述, 而瘀血在原发性骨质疏松症中的致病作用未予重视.

14、The National Osteoporosis Foundation works to inform Americans about bone health.

国家骨质疏松基金会, 致力于提醒美国人关注骨骼健康.

15、We can cooperate on this sheet has a rough, osteoporosis, and triethylaluminum grains of sand.

不稍厂这不主所拔取的纸张粗劣、紧密、有沙粒, 且添加物较众.

16、Bisphosphonate have bone ? seeking affinity, some of them are used as drugs for osteoporosis.

双膦酸盐有趋骨性并有抗骨质疏松症活性.

17、Nutrition and osteoporosis. When is a supplementation with calcium and vitamin D 3 useful?

营养与骨质疏松症. 当是补充钙和维生素D3有用吗?

18、Research has shown that women who smoke have a greater risk for developing osteoporosis.

以前的研究告诉我们, 吸烟女性更易罹患骨质疏松症.

以上是简答网为您整理的osteoporosis怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于osteoporosis的用法、osteoporosis的释义、osteoporosis的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/osteoporosis>

